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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kormány szerint szükség van-e a munkavállalói 
érdekek védelmére egy olyan gyárban, ahol munkájának minőségére hivatkozva 
elbocsájtottak egy több mint 14 éve ott dolgozó munkavállalót, csupán azért mivel őt 
szakszervezeti titkárnak választották?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

„Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy a Suzuki Zrt. betartsa a hatályos törvényeket, azaz az
érdekvédelmi vezetőket beengedje a gyár területére?” címmel benyújtott írásbeli kérdésemre adott
államtitkári válasz alapján sajnos úgy tűnik, hogy a kormány semmit nem kíván tenni a magyar
munkavállalók érdekében, ha egy nagyvállalatról, a Suzukiról van szó.

Magyarország  Alaptörvénye  (2011.  április  25.)  7.  cikkében  biztosított  jogommal  élve  az  egyes
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján a
kérdezem, hogy a kormány szerint szükség van-e a munkavállalói érdekek védelmére egy olyan
gyárban, ahol munkájának minőségére hivatkozva elbocsájtottak egy több mint 14 éve ott dolgozó
munkavállalót, csupán azért mivel őt szakszervezeti titkárnak választották?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2019. július 31.
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